
Jaarlijkse Algemene leden Vergadering van de KV Luctor op  

donderdag 9 november 2023 in het clubhuis.  

 
Aanwezig:  

Bestuur Petra (voorzitter), Evelien (wedstrijdsecretaris en secretaris), Nathalie 

(penningmeester)  

leden en ouders: Anna, Tahnee, Sidney, Jasper, Jari, Kirsten, Paul, Dylan B, Lavinia, Eric Jan, 

Jacco 

 

1- Opening  

Petra heet iedereen welkom!  

Weer een jaar verder...  

Een jaar: 

*waarin wel alle zeilen bij moesten zetten om teams compleet te maken en we gezien en 

gemerkt hebben dat er veel bereidheid is, om dit samen met elkaar op te lossen. We denken 

dan vooral aan de A’s, C2 en Senioren 2 en 3. We zijn erg blij dat velen bereid waren om 

dubbele wedstrijden te spelen of in toerbeurt mee te spelen met een ander team ipv het 

eigen team1 

*waarin er weer leuke activiteiten en trainingen geweest zijn, mooie wedstrijden en gezellig 

samenzijn.  

*Waarin we al stappen hebben gezet met alle inzichten en tips die we tijdens de vorige JAV 

vanuit de leden kregen. Daarmee wordt het beleidsplan 2024-2029 opgesteld en kunnen we 

samen kijken naar KV Luctor nu en in de toekomst. 

*Waarin we helaas hebben moeten besluiten om de A’s uit te competitie te halen en met 

senioren 2 breedtekorfbal te gaan spelen door het gebrek aan spelers.  

*Waarin we een groot te kort hebben aan vrijwilligers om de vereniging goed draaiend te 

houden. We denken dan aan bestuursleden, leden in de sponsorcommissie, scheidsrechters 

waarvan er ook wedstrijdkorfbal willen fluiten, leden in arbitragecommissie, trainers, 

schoonmaak, ophalen Oud papier. Hierdoor blijven dingen liggen, draait de club niet naar 

behoren en is de kans op groei klein. 

 

2- Ingekomen stukken en punten voor de rondvraag. 

Er zijn geen punten binnengekomen voor de rondvraag:  

 

Antwoorden op de vragen die vorige JAV gesteld zijn: 

-Ipad/tablet ipv telefoon:  

Antwoord: prijslijst en digitale briefjes zijn op de telefoon uitgeprobeerd. Dit gebruiken op een 

Ipad/tablet zal zeker handig zijn, maar had geen prioriteit om op te pakken door bestuur. Is ook 

door kantinecommissie zelf niet verder opgepakt. NB. Als het ingevoerd zou worden moet het wel 

door één persoon goed bijgehouden worden, anders kloppen te prijzen niet en is er geen goed 

zicht op de digitale briefjes. 

-Is het een idee om het fluiten en coachen/training geven verplicht te stellen vanaf 14-15 

jaar? Zo kunnen we het tekort aan trainers en scheidsrechters oplossen in de toekomst. Je 

kunt dan kiezen, wil ik training geven of fluiten.  

Antwoord: Verplichten is geen optie, omdat het ook niet voor iedereen haalbaar is (tijd, niveau, 

tijdstip trainingen). We kunnen wel proberen het vanzelfsprekender te maken dat je iets gaat 



doen… Huidige trainers en scheidsrechters kunnen het promoten bij hun eigen team bv. We gaan 

weer starten met spelregeltrainingen en het behalen van spelregelbewijs. Ook fluiten oefenen  

tijdens de trainingen. 

-Is het een idee, dat je meer contributie betaalt als je geen vrijwilligerstaak binnen de 

club doet?  

Antwoord: dit is ingewikkelder dan zo in eerste instantie lijkt. Er zijn heel veel verschillende 

vrijwilligerstaken die meer of minder tijd in beslag nemen, Het is voor de administratie niet bij 

te houden of iemand wel of niet zijn vrijwilligerstaak ( bv bardienst) heeft gedaan.  

  

Tijdens deze vergadering wordt het idee geopperd om elk lid een vrijwillige bijdrage te laten 

betalen van bv 25 euro. Deze krijgen ze terug als ze de vrijwilligerstaak hebben gedaan. Het 

bestuur gaat deze optie bekijken tijdens de eerstvolgend vergadering 

-Is het een idee om een roulatiesysteem te maken, zodat alle senioren aan de beurt komen 

om eens in de zoveel tijd training te geven? 

Antwoord: Er was door Petra een lijstje gemaakt met spelers die al training geven en degene die 

er niet kunnen zijn ivm werk/studie. De andere spelers zijn benaderd om te helpen bij de thema 

trainingen en andere trainingen, maar dat waren er uiteindelijk maar een paar die overbleven. Een 

aantal van deze spelers hebben geholpen of aangegeven dat het niet haalbaar is.  

 -Is het een idee om eens te kijken hoe we de accommodatie kunnen verduurzamen?  

Het bestuur neemt contact op met het KNKV hierover, daar is een projectleider duurzaamheid 

beschikbaar voor advies.  

Antwoord: Nog niet aan toegekomen 

-Is het mogelijk om voor de trainers een EHBO cursus te volgen? 

Antwoord: Nog niet aan toegekomen. Tahnee heeft info opgevraagd, maar er is nog geen actie 

ondernomen hierin. 

 

Verder een paar mededelingen vanuit het bestuur: 

-Door verschillende acties en gebruik van het spaargeld kunnen we een nieuw scorebord 

aanschaffen. Het gaat hier enkel om een paneel met cijfer. De kosten zullen zijn 5.711,20 euro. 

Deze wordt zsm besteld en zal er bij het begin van het seizoen hangen.  

-Zoals jullie hoogstwaarschijnlijk wel hebben gehoord, bouwt het Lodewijkcollege zijn  

nieuwbouw in sportpark Vliegende Vaart. Ze hebben vanuit Gemeente Terneuzen een tekening 

gemaakt met een gearceerd gebied dat beschikbaar zou  zijn voor de nieuwbouw. Wij vallen 

samen  met bedrijven, hockbal/softbal, schietvereniging, hondenverenging binnen het gearceerde 

gebied. Dit ingetekende gebied is niet in zijn geheel nodig, er worden binnen dat gebied plannen 

gemaakt. We hebben afgelopen jaar meerdere keren met betrokkenen vanuit de gemeente 

gesproken. Het lijkt er nu op, dat we niet weg moeten. Maar zekerheid is er nog niet. We horen 

meer eind november begin december. 

-Tegelwerk in kleedkamers staat op de lijst als volgende project, maar we wachten nieuwbouw 

Lodewijkcollege af. 

- Er moet gekeken worden hoe we de teruglopende inkomsten vanuit het Oud Papier op kunnen 

gaan vangen. We denken hier aan 2000,- per jaar. We zullen leden en ouders die in ploegen 

werken of op donderdag vrij zijn om te helpen en daarnaast opzoek gaan naar andere ideëen om 

deze inkomsten te kunnen ontvangen. 

 



4- Notulen vorige JAV d.d. 3 november 2022  

 

Er zijn geen opmerkingen binnengekomen. 

 

Ledenaantal 2013: 111 

Ledenaantal 2016: 145 

Ledenaantal 2017: 155 

Ledenaantal 2018: 146 

Ledenaantal 2019: 165 (145 spelend en 20 niet spelend)  

Ledenaantal 2020:138 (114 spelend en 24 niet spelend) 

Ledenaantal 2021: 122 (98 spelend en 24 niet spelend) 

Ledenaantal 2022: 133 (89 spelend en 44 niet spelend) 

Ledenaantal 2023: 128 (93 spelend en 35 niet spelend) 

 

5- Verkiezing bestuur.  

Het bestuur bestaat op dit moment uit: 

Nathalie de Bruijn (penningmeester) 

Petra Geene (Voorzitter) 

Evelien van den Dool ( secretaris) 

Vacatures binnen het bestuur vanaf heden: 

-Bestuurslid  met portefeuille o.a. onderhoud 

-Bestuurslid met portefeuille o.a. acties 

 

Er hebben zich tot op heden geen kandidaten aangemeld. De vraag wordt gesteld of een 

ieder eens wil nadenken over mogelijk kandidaten die gevraagd kunnen worden. 

6- samenstelling commissies en takenlijst (Taakies)  
Zie ook bestuursstructuur 2023-2024 en de “Taakies”. De commissie en andere taken zijn 

nagelopen en de aanwezigen worden attent gemaakt op de vacatures. Een aantal vacatures zijn 

ingevuld, maar nog niet alles. Kijk gerust in de bijlage met de “Taakies” en samenstelling 

commissies en laat het bestuur weten als je een vacature/taak wilt invullen. 

 

Afgelopen jaar hebben we ons vooral gericht op onderstaande 8 acties vanuit het actieplan. 

Aangezien we naast korfballers ook veel vrijwilligers kwijtgeraakt hebben was de actielijst 

beperkt tot een aantal belangrijke acties om een sportclub draaiend te houden. In volgorde van 

urgentie. 

 

1. Trainers en hulptrainers opleiden 

loopt.  

De C ’s en B’s zullen gevraagd worden om te helpen. 

Petra neemt contact op met Scalda en Cios of er studenten stages moeten doen en 

eventueel kunnen zorgen voor extra handen bij de trainingen. 

2. Scheidsrechters opleiden en begeleiden 

loopt, maar moet verder uitgebreid worden. Ook hebben we dringend behoefte  aan een 

KNKV scheidsrechter,  

De C’s en B’s zullen gevraag worden om te helpen. 



3. Leden werven voor het bestuur,  

vacatures voor onderhoud en acties  

4. Ledenwerving en ledenbehoud 

De jaarlijkse activiteiten worden weer opgepakt en er is gestart met het traject vanuit 

Rabobank en NOC*NSF, “Sportclub van de Toekomst”. Schoolkorfbal in Kerstvakantie, 

Kangoeroedag in mei of september blijven staan. En het idee wordt aangedragen om 

samen met Sportpunt Terneuzen ook in een andere vakantie een leuke korfbal activiteit 

te organiseren met leden en vriendjes/vriendinnetjes. Ook wordt als idee geopperd om 

naast de Kangoeroeklupkist weer lessen op school te verzorgen.  

5. Schoonmaak 

Er is een schoonmaakster aangenomen die elke donderdag de wc’s poetst en  deel van het 

jaarlijkse poetswerk van de kleedkamers overneemt. De vraagt rijst of we de contributie 

moeten gaan verhogen nu we meer betaalde krachten in moeten schakelen.   

6. Sponsorwerving en borgen 

7. . We zoeken nog sponsors voor trainingspakken C2 en Kombifit.  

Er zijn weer sponsors afgehaakt in de afgelopen jaren en te weinig bijgekomen. Vanuit 

Sponsorcommissie moet er actie komen, zeker ook gezien het feit dat het Oud Papier 

steeds verder terugloopt ivm ondergrondse containers. Er moet gekeken worden hoe we 

de teruglopende inkomsten vanuit het Oud Papier op kunnen gaan vangen. We denken hier 

aan 2000,- per jaar.  

Ideeën zijn bv belavond vriendenloterij, extra bordsponsors. 

Jasper en Jari hebben deze avond ideeën op papier gezet voor sponosracties. Tahnee  wil 

in het nieuw jaar een korfbaldag organiseren voor (oud) sponsoren. 

Sponsorclicks wordt aangegeven als goed idee voor extra inkomsten 

8. Thuisdag 

-Thuisdag is nog niet van de grond gekomen. 

-We gaan de opbrengst van de speculaaspoppen zorgen voor een fijne zit gelegenheid op 

het terras 

9. Het digitaal vrijwilligers formulier, voor de leden van 14+ en alle ouders:  

moet nog verstuurd worden. We willen de volgende zin toevoegen aan het formulier   

”Wat kun je voor de club betekenen/voor wat kunnen we je inzetten?” . Spelers van C en 

B worden ook persoonlijk gevraag door de trainers. 

 

7- Financiën **) 
De contributie is verhoogd  vanaf januari 2023 met €1,50 op jaarbasis en per 1 juli 2023 

weer met €1,50. Daarna zal de contributie elk jaar met €1,00 op jaarbasis verhoogd worden.   

De vraag is of we nog meer moeten verhogen ivm inhuren van betalende krachten. We willen 

eerste kijken of we het mbv de sponsorcommissie op kunnen gaan vangen. 

Er is gevraagd of het mogelijk is om de contributie jaarlijks te innen ipv per kwartaal. Dit 

heeft niet de voorkeur. 

 

Nathalie geeft uitleg over de Financiën.  

De kascontrole heeft plaatsgevonden. 

Vanuit de Kascommissie worden Nathalie (penningmeester) Eline (boekhouding) en Eric 

(jaaroverzicht) bedankt voor hun werk. Dennis adviseert vanuit de kascommissie de leden om het 

bestuur decharge te verlenen.  

Dennis en Evelien hebben dit jaar de kascontrole voor hun rekening genomen. Paul was reserve. 

De kascommissie voor volgend jaar bestaat uit  Evelien, Paul en reserve: Jacco 



8- “KV Luctor in de toekomst” Interactief programma  

 

Vanuit de vorige JAV zijn allerlei inzichten tips en ideeën gekomen vanuit de leden. Hiermee 

zijn we aan de slag gegaan en hebben daar een MINDMAP van gemaakt om alles wat 

overzichtelijke te maken: 

Er zijn al wat acties ondernomen: 

-De campagne/slogan (Welkom) “bij luctor” is gelanceerd. Deze komt terug op meerdere 

vlakken binnen de club zoals stickers, uitnodigingen, maar vooral terug te vinden bij de 

Socials. Er wordt gewerkt aan een mooi Welkomstbord  

-aankleden kantine is zo goed als klaar 

-ledenwerving loopt goed 

- start gemaakt met beleidsplan 2024-2029. Daarin worden alle inzichten  meegenomen. 

 

De missie en de visie worden samengevat in een tekening met de radartjes .  

*Alle radartjes samen is de vereniging ( bouwsteen verenigen) 

*De radartjes, dat zijn de spelers, ouders, trainers, scheidsrechters, en de commissies en deze 

zijn allemaal verbonden met elkaar (bouwsteen verbinden)  

*Als de radartjes soepel lopen kun je als vereniging je richten op de toekomst, kun je groeien en 

vandaaruit bloeien  (bouwstenen groeien en bloeien) 

Om te verenigen, verbinden, groeien en bloeien is er een goede communicatie en daadkracht 

nodig ( olie voor tussen de radartjes) en moeten we er samen voor zorgen dat er geen radartjes 

tussenuit vallen. 

 

Van hieruit gaat een ieder aan de slag om met de kennis van nu te kijken naar de toekomst. 

Hoe kunnen we alle radartjes soepel laten draaien en wat kan jijzelf daarin betekenen. Deel 

van de ideeën is ook genoemd bij de acties  

9- Sluiting. 

Evelien van den Dool, secretaris 



 

 


